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Oplæg Punkt  Action 

AH 1 Valg af dirigent   

  Johnny Voss er valgt  

AH 2 Gennemgang af dagsorden   

  Dagsorden er godkendt – Tina Kristensen og Brian er valgt til stemmetællere  

AH 3 Formandens beretning                            

  Kort beretning omkring året der gik og året der kommer - Godkendt  

KS 4 Regnskabsaflæggelse ved foreningens kasserer  

  Enstemmig godkendt  

AH 5 Fastsættelse af kontingent   

  Godkendt uændret kontingent  

AH 6 Vedtægtsændring  

  Forslag til ændring af tekst til §4 stk. 4,5 – stillet af bestyrelsen. 
Skriftlig afstemning: 26 for/13 imod/1 blank – Forslaget er godkendt 

 

KS 7 Indkomne forslag  

  Forslag om at der bliver rygeforbud i udestuen, er allerede gældende, 
vi skal være bedre til at håndhæve det. Tydeligere skiltning. Evt 
udsugning. – Med forsamlingens accept godkender vi det allerede 
besluttede forslag 

 

 8 Valg af formand (AH modtager genvalg) Valgt!  

    

 9 Valg af træningsleder (Valgt på trænermøde)  

    

 10 Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer (CPN og NL modtager genvalg)  

  CPN valgt – NL valgt  

 11 Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  

  Tommy rasmussen genvalgt – Pia Rasmussen genvalgt  

 12 Valg af revisor (John Hansen og Kirsten Brun modtager genvalg)  

  John Hansen genvalgt – Kirsten Brun genvalgt  

 13 Valg af revisor suppleant (Janni Jacobsen modtager genvalg)  

  Janni Jacobsen genvalgt  

 14 Eventuelt:  

 A Spejl skal have folie i stedet for pudsning CN 

 B Referater skal lægges op på hjemmesiden. Gøres hurtigst muligt BTW 

 C A og E mangler træner og arealer - find en kontaktperson som byder ind på  JS/AH 
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de tidspunkter der er offentliggjort gennem klubben. /CN 

 D Indkaldelser mm bliver tilsendt som Word, - det kan udsendes som PDF NL 

 E Det kan være at det bliver nødvendigt at bruge af klubbens kapital for at 
gøre agilitybanen træningsbar da alle fondsansøgninger er afvist. 

NL 

 F Måske muligt at træne i hal på Nordfyn - ca. 150 kr i timen (måske 
samkørsel) 

Daisy 

 G Hvad er bestyrelsens planer i fremtiden? I forhold til prisstigninger på 
arealer – Vi har tænkt over det. Klubben er blevet en hvalpe- og 
familiehunde klub – få konkurrencehunde.  

 

 H Opfordring til at der nedsættes en arbejdsgruppe til at kigge på muligheder 
for nye arealer - bestyrelsen kigger på forslaget på førstkommende møde og 
sender en besked ud om nogle ønsker at være med i gruppen. 
På GF har Mathilde Ågaard – Brian Herbøl meldt ind som interesserede 

KS 

 I Spørgsmål til afholdelse af E-konkurrence. Bestyrelsen har besluttet at der 
ikke afholdes en sådan i år grundet usikkerhed med arealer samt manglende 
hjælpere. 

 

 J Der blev efterspurgt mere info omkring deltagelse i konkurrencer og 
resultater på hjemmesiden. Send det til bestyrelsen så bliver det lagt ind på 
siden, - gerne med billeder 

BTW 

    

    

  TAK for god ro og orden  

    

    

    

    

    

    

    

 


